
Protokół  Nr 73/ 2010
 z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji 

odbytego w dniu 10 czerwca  2010 roku.

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Gminy Celestynów.

W posiedzeniu udział wzięło 6 członków Komisji oraz zaproszeni goście wg listy obecności. 

Przedstawiciele Urzędu Gminy: Skarbnik gminy – Agnieszka Kurek,

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji - Piotr Rosłoniec.  

  Proponowany porządek posiedzenia:

1. Przyjęcie protokołów z poprzedniego posiedzeń KFiI.

2. Wyjaśnienie sprawy inwestycji Termomodernizacji Gimnazjum w Celestynowie.

3. Opiniowanie  projektów  uchwał  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytów  przez  gminę 

Celestynów.

4. Sprawy różne.

Radny Bogdan Wójcik wnioskował o wprowadzenie zmiany do porządku obrad poprzez dodanie 

punktu:,,Opiniowanie projektów w sprawie zmian w budżecie”.

Wniosek został przyjęty.

Porządek obrad został przyjęty.

Ad.pkt 1
Protokół Komisji z dnia 11 maja został przyjęty jednogłośnie.

Protokół Komisji z dnia 21 maja został przyjęty jednogłośnie.

Protokół Komisji z dnia 28 maja został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt 2.
Wyjaśnienie sprawy inwestycji Termomodernizacji Gimnazjum w Celestynowie.

Dyskusja.

Prezes Firmy Dorbud poniformował Radnych, że Wójt przekazał mu projekt uchwały z dnia 11 

marca w sprawie zaciągnięcia kredytu oraz kopie protokołu z Sesji, natomiast obecny stan prawny 

jest zupełnienie inny. 

Radny Bogdan Wójcik zaznaczył, że Rada Gminy podjęła w dniu 31 maja 2010 roku uchwałę w 

sprawie  zaciągnięcia  długoterminowej  pożyczki  w  kwocie  300  000  zł  z  przeznaczeniem  na 



realizację  zadania  opracowanie  projektu  i  wykonanie  termomodernizacji  Zespołu  Szkół  w 

Celestynowie oraz boisk. 

Komisja wnioskowała do Wójta o przedstawienie w trybie pilnym problemu płatności za inwestycję 

remontu sali  gimnastycznej  w Zespole Szkół w Celestynowie.  Komisja uzyskała informację,  że 

został złożony protokół odbioru, farktura została wystawiona przez wykonawcę w dniu 27 kwietnia. 

Inspektor nadzoru potwierdził wykonanie odbioru prac. Pani Skrabnik twierdzi, że faktura formalnie 

do niej nie wpłynęła. Pracownik działu inwestycji twierdzi, że fakturę z pismem przewodnim Wójta 

odesłał  wykonawcy  3  tygodnie  temu.  Wykonawca  twierdzi,  że  nie  otrzymał  zwrotnej  faktury. 

Według oświadczenia wykonawcy Wójt wypłacił  kwotę 70 000 zł. Na Sesji  padła informacja, że 

Wójt zapłacił 100 000 zł. Komisja zauważa, że takie postępowanie ze strony Wójta naraża naszą 

gminę na straty,  karne odsetki,  koszty pełnomocnictwa,  stanowi  to działanie na szkodę gminy. 

Komisja wnosi o wyjaśnienie sprawy na piśmie i najbliższej Sesji Rady gminy.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. (6 głosów za)

Ad .pkt 3.
Opiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  zaciągnięcia  długoterminowego  kredytu  przez  gminę 

Celestynów w 2010 roku.

Projekt omówiła Pani Skarbnik.

Komisja ze zdziwieniem stwierdziła, że na posiedzeniu nie ma pracownika Urzędu, który omówiłby 

stan realizacji poszczególnych inwestycji.

Komisja wnioskowała o dokonanie w projekcie następujących zmian:

paragraf 1, punkt 2, pozycja:

1.  Budowa kanalizacji sanitarnej w Celestynowie – zadanie X - wykreślenie kwoty 251.912 zł - 

Komisja czeka na ogłoszenie przetargu i otwarcie ofert,

 2.  Budowa kanalizacji sanitarnej w Pogorzeli zadanie XI - zredukowanie kwoty z 400 tys zł do 

315 tys.zł,

      3.  Budowa kanalizacji w Starej Wsi i Dąbrówce – pozostaje 200 000 zł,

      4.  przebudowa ulic w Glinie - pozostaje 30 000 zł,

5. Spowalniacze ul.Wrzosowa w Celestynowie – 10 000 zł pozostaje,

6. Budowa drogi Glina Jatne – wykreślone. Komisja wróci do temtu gdy wniosek o dotację 

zewnętrzną zostanie złożony.

7. Wykonanie elewacji  oraz ocieplenie ścian Szkoła Podstawowa w Celestynowie  – kwota 

20.700 zł pozostaje.



8. Opracowanie projektu i wykonanie termomodernizacji  Zespołu Szkół – kwota 200 000 zł 

ulega wykreśleniu. Wójt nie przedstawił zakresu rzeczowo-finansowego. Po przedstawieniu 

informacji Komisja wróci do tematu.

9. Szkolnyplac zabaw przy Szkole Podstawowej w Starej Wsi – kwota 30 000 zł zostaje.

10. Modernizacja wodociągu – kwota 50 000 zł – zostaje.

11.  Sfinansowanie planowanego deficytu na wydatki bieżące- kwota 330.500 zł w tym:

  174.000 zł - wyrównanie z powodu zmniejszonej subwencji oświatowej

   34 500 zł, (dział 600, rozdział 60016 paragraf 4300 na:

           15 000 zł  – budowa stabilizacji betonowej na drodze w Zabieżkach

           3 000 zł   – naprawa przepustu na ul. Wiatracznej w Regucie

           15 000 zł - dostawa gruzu i ziemi do miejscowości Dąbrówka w celu utwardzenia dróg

           1 500 zł  - naprawa ul.Osieckiej w Celestynowie.

  23 000 zł - postępowanie sądowe,

  24 000 z ł-organizacja zajęć dla dzieci w Szkole w Podbieli

  50 000 zł - selektywna zbiórka odpadów komunalnych,

  25 000 zł - pomoc finansowa dla gminy Wilków.

W sumie zaciąga się kredyt w wysokości 986.200 zł.

Komisja zaopiniowała projekt ze zmianami pozytywnie. (jednogłośnie za)

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie  

zadania  inwestycyjnego:,,  Budowa  kanalizacji  sanitarnej  w  Celestynowie  ul.Leśna, 

Grabowa,Wiosenna, Podgórna, Laskowska, Regucka-Zadanie IX” w latach 2010-2012”.

Projekt omówiła Pani Skarbnik.

Komisja wnioskowała o wprowadzenie następującej zmiany do projektu:

W paragrafie 1 punkt 1 zmniejszyć kwotę kredytu z 2.623.000 zł na 2.423. 000 zł.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja zaopiniowała projekt ze zmianą pozytywnie. (jednogłośnie za).

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów.

Projekt omówiła Pani Skarbnik.
Komisja wnioskowała o uzasadnienie zwiększenia  limitu zobowiązań.

Komisja wnioskowała o dokonanie w projekcie następującej poprawki:

1. W paragrafie 3, pkt 3 otrzymuje brzmienie:,, Ustala się limity zobowiązań:



a) z tytułu zaciągniętych kredytów krótkoterminowych na pokrycie występującego w ciągu roku 

przejściowego deficytu budżetu jednostki samorządu terytorialnego do kwoty 200 tys.zł.”

Wniosek został przyjęty 4 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Komisja zaopiniowała projekt ze zmianą pozytywnie. (jednogłośnie za).

Ad.pkt 4.
Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  poinformował,  że najbliższa Sesja odbędzie się do 22 

czerwca.

Komisja  wnioskowała  o  przeprowadzenie  remontu  ulicy  Radzińskiej   w  ramach  utrzymania 

bieżącego.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

                          

                                                                            Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji

                                                                                                           Piotr Rosłoniec

Sporządziła:

Katarzyna Świderska


